



إعلان الدعوة لحضور إجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة Dhofar Generating Company SAOG

Invitation to the Extraordinary General Meeting Dhofar Generating Company SAOG

إعلان الدعوة لحضور إجتماع الجمعية العامة غير العادية شركة
ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع

The Board of Dhofar Generating Company SAOG (the "Company") has the pleasure to invite the shareholders of the company to the Extraordinary General Meeting to be held at 5:00 p.m. on Tuesday, 30 June 2020 at the e-portal for convening general meetings which you may access through MCDC website (www.mcd.gov.om).

يسر مجلس إدارة شركة ظفار لتوليد الكهرباء (ش.م.ع.ع) دعوة المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة، والتي سيتم عقدها في تمام الساعة الخامسة مساءً في يوم الثلاثاء، الموافق 30/يونيو/2020م، وذلك عبر المنصة الإلكترونية لإتخاذ الجمعيات العامة والتي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om).

Failing quorum of either of the two general meetings, a second Extraordinary General Meeting shall be convened at 5:00 p.m. on Thursday, 2 July 2020 to discuss and consider the following agenda:

وفي حالة عدم إكمال النصاب القانوني للجمعية، سيتم عقد جمعية عامة غير عادية ثانية، في يوم الخميس، الموافق 2/يوليو/2020م، في تمام الساعة الخامسة مساءً لمناقشة جدول الاعمال التالي:

Agenda for the Extraordinary General Meeting

جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية

1. To amend the Company's Articles of Association in accordance with Commercial Companies Law Royal Decree 18/2019 and the terms of the CMA's Circular No. 17/2020 (Attachment 1).

1. تعديل النظام الأساسي للشركة وفقاً لقانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 18/2019 وقرار الهيئة العامة لسوق المال رقم 2020/17 (حسب المرفق 1).

For more information please contact Mr. Salim Al Amri of Dhofar Generating Company on telephone No. 98849480.

في حالة وجود أية إستفسارات يرجى الإتصال بالفاصل رقم الهاتف 98849480 (ش.م.ع.ع) على الهاتف رقم 98849480.



المستشار القانوني
Legal Advisor

مراقب الحسابات
Auditor



رئيس مجلس الإدارة
Chairman



لإستعمال الهيئة العامة لسوق المال

إعلان الدعوة وفقاً لإرادة الشركة دون تحمل الهيئة لأي مسؤولية.

التاريخ :

الختم :

التوقيع :